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Interpelacja: dotyczy funkcjonowania świetlic wiejskich 

Ponownie składam interpelację dotyczącą funkcjonowania świetlic wiejskich. 

W woli przypomnienia, zgłoszenie przez radnego interpelacji czy zapytania to bardzo istotne upraw 

nienie przy wykonywaniu mandatu radnego. Ustawa z 11 stycznia 2018 (Dz.U. 2018 poz. 130) roku 

zmieniająca niektóre ustawy miała na celu zwiększenie udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych. Między innymi wprowadziła 

przepisy określające tryb i zasady występowania przez radnych z interpelacjami i zapytaniami. Stwa 

rza każdemu członkowi organu ustawodawczego prawo zwracania się do organów wykonawczych 

z zapytaniami w każdej sprawie, prawo żądania odpowiedzi i prawo wyciągania z nich wniosków. 

Interpelacja przybrała postać instytucji, której celem jest nie tylko uzyskanie odpowiedzi na zadane 

pytanie, lecz także ewentualne sprowokowanie dyskusji oraz zajęcie przez władzę ustawodawczą 

stanowiska w danej kwestii. 

Dlatego proszę o ponowne pochylenie się nad moją poprzednią interpelacją w ww. temacie 

i merytoryczną odpowiedzieć. Zadając pytania, nie proszę o opinię na temat mojej osoby ale oczekuję 

merytorycznych odpowiedzi. W tym przypadku na temat funkcjonowania świetlic wiejskich zgodnie 

z planem jaki otrzymali radni przed podjęciem uchwały budżetowej. Pragnę zauważyć, że moja 

interpelacja dotyczy wyłącznie świetlic, a nie jak twierdzi Pani Łuczyńska funkcjonowania całego 

ośrodka kultury. To jest kolejna odpowiedź, bez odpowiedzi. Chciałbym zauważyć, że pomimo 

iż CzOK otwarty jest od godziny 7.00, wielokrotnie byłem między godziną 7.00 a 8.00 i nie zastałem 

osoby kompetentnej do udzielenia mi informacji. Jako radny ale również jako przede wszystkim 

mieszkaniec tej Gminy powinienem ze strony BIP CzOK -u czerpać odpowiedzi na część pytań. 

Proszę zwrócić uwagę czy zastanę tam informację na temat sprawozdania finansowego i planu 

finansowego na rok 2023? Dlatego proszę nie wypisywać głupot, ale merytorycznie udzielić 

odpowiedzi na zadane pytania. 



Proszę o informację: 

dlaczego przedstawiono radnym plan finansowy świetlic na rok 2023 a teraz obcina się kwoty, 

o połowę, w trakcie roku budżetowego? 

jakie zadania statutowe CzOK są realizowane na terenach wiejskich w dziedzinie integracji 

kulturalnej środowiska wiejskiego i ochronie jego dziedzictwa kulturowego? 

czy na terenach wiejskich były prowadzone przez CzOK jakiekolwiek szkolenia i/lub 

warsztaty? 

zgodnie ze statutem CzOK ma współdziałać z jednostkami na obszarach wiejskich, w zakresie 

zaspokajania potrzeb kulturalnych - ile takich współdziałań było, w jakich miejscowościach 

i co to za działania? 


